



تماشيا مع توجيهات صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايـد أل نهيان حفظه الله، بخصخصة المشاريع العامة، وإشراك المستثمرين في العملية التنمويـة واتخاذ القرارات الاقتصادية، وتوفير الفـرص المناسبة لاستثمار أموالهـم، تـم تأسيـس مؤسسة الجزيرة الخضراء لتجارة المواشي والأغنام وإدارة المسالخ في العام 2009م.

## من نحن؟

تعتبر مؤسسة الجزيرة الخضراء لتجارة المواشي والأغنام وإدارة المسالخ والتي تأسست عام 2009م من المؤسسات التي لها دور كبير في مجال استيراد وتصدير المواشي والأغنام وهي من المؤسسات المساهمة في إدارة المسالخ بإمارة أبوظبي. هدفها تحقيقه المصلحة المشتركة بينها وبين الجهات المختصة من تأمين مصادر أمنة لاستيراد المواشي وطولا إلى العملاء الكرام، حيث المطلوبة والمقاييس المناسبة محليا ومن ثم تقديم خدمات الذبح والتنظيف والتقطيع لهذه المواشي وصولا إلى العملاء الكرام، حيث نسعى جاهدين لتأمين الاحتياجات المتكاملة لهم من المواشي والأغنام، تحت شعار "مزرعة أمنة .. لحوم أمنة" وكل هذه العمليات تتم وفقه معايير ومواصفات تحفظ سلامة اللحوم وسلامة المجتمع.

إن المسالخ تقع ضمن سلسلة الغذاء، وإيمانا منا في تحقيق الأمن الغذائي نسعى جاهدين لتطبيقه برامج التوطين وبذل كافة الجهود لتوظيفه المواطنين ضمن كوادرها وإشراك القطاع الخاص فى عملية التنوية الاقتصادية والاجتماعية.

تقوم المؤسسة بتطبيقه برامج الجودة [HACCP , ISO 22000]، التي حصلت عليها من الجهات المختصة المعترف بها.

لدى المؤسسة طاقم بيطري وإداري وفني يتجاوز عددهم 55 جميعهم مسلمون ومدربون وقادرون على استخدام التكنولوجيا الحديثة في المسالخ [الروافع الكهربائية واليدوية، والمقصات الكهربائية ...] وجميعهم يعملون في مسالخ الدولة منذ أكثر من ثلاث سنوات بصفة قانونية [إعارة] صادرة من الجهات المختصة الحكومية. جميع العاملين في المسالخ لديهم شهادات خلو من الأمراض وشهادات صحية مهنية والمؤسسة ملتزمة وبشكل دوري بتدريبهم من خلال الدورات الداخلية والخارجية.

كما تلتزم بتنفيذ العقود والتقيد بجميع الشروط والأنظمة الصحية العامة وفقه الممارسات القياسية الدولية وذلك بالتنسيقه مع الجهات المؤسسة ملتزمة بدليل الاشتراطات الصحية لتشغيل المسالخ والشروط الشروط الشروط الشراطات الصحية لتشغيل المسالخ والشروط

إن المؤسسة مستعدة لزيادة أعداد القصابين والعمال والفنييين والإداريين وفقَ الحاجة [ الأعباد، العطل، الأعراس والمناسبات].



## Introduction

In line with the directives of His Highness
Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan may Allah
protect him, for privatization of public enterprises,
engagement of investors in the development process
and economic decision-making, and providing appropriate
opportunities to invest their money, we established Green
Island Livestock, Sheep Trading & Slaughterhouses Management
in 2009.

## **About Us**

Green Island Livestock, Sheep Trading & Slaughterhouses Management, which was founded in 2009 is one of the establishments that has a significant role in importing and exporting cattle and sheep, and is one of the establishments contributes in the management of slaughterhouses in Abu Dhabi. Its goal is achieving the common interest between them and the competent authorities to secure the safe sources for importing high quality and locally appropriated livestock and sheep, then providing slaughter, cleaning and chopping services of these livestock to our valued customers. As we strive to secure their needs from livestock and sheep needs, under the slogan "safe farm... safe meat", all of these operations are done in accordance with standards and specifications that saves meat and community safety.

Slaughterhouses lie within the food chain, and from our belief in achieving food security, we strive to implement resettlement programs and make every effort to recruit citizens within our cadres and engage the private sector in the economic and social development process.

The Establishment implement the quality programs (HACCP, ISO 22000), which obtained from the competent recognized authorities. The Establishment has a veterinarian, administrative and technical team of more than 55 person, all of them are Muslims, who are trained and able to use modern technology in slaughterhouses (electric and manual winches, electric shears ...), all of them are working in the state's slaughterhouses for more than three years legally (secondment) issued by the concerned governmental authorities. All workers in slaughterhouses have free from diseases certificates and professional health certificates; the establishment is committed to train them on a regular basis through internal and external courses. It is also committed to implement contracts and compliance with all terms of public health systems in accordance with international standard practices in coordination with the competent authorities. The establishment is committed to health requirements guide for slaughterhouses operation and the legal conditions for livestock slaughter in accordance with the guide issued

The Establishment is ready to increase the number of butchers, workers, technicians and administrators as needed (eids, holidays, weddings, and anniversaries).

by Abu Dhabi Food Control Authority.





الجزيرة الخضراء لتجارة المواشي والأغنام

GREEN ISLAND Livestock & Sheep Trading

## بيع واستيراد وتصدير المواشي وإدارة المسالخ

Sale, Import and Export of Livestock and Slaughterhouses Management

- (C) 74914, Abu Dhabi
- (r) +971-2-5533252
- +971-50-3710035
- info@grisland.com
- www.grisland.com

دولة الإمارات العربية المتحدة، أبو ظبي [بني ياس] United Arab Emirates, Abu Dhabi ( Bani Yas )